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Temeljna misao, -koja nas jie vodila kod istraživanja 
i kartiranja vegetacije Risnjaika i Snježnika bila je, Sto 
uže povezati rad svih oniih, koja se zanimaju za biljni 
podorov u teoretskom ili <u praktičnom pogledu. U tu 
svrhu trebalo je okupiti botaničare, zoologe, mikrobi-
ologe, pedologe, klimatodoge, šumare i stočare, da se 
stvori radna zajednica (istraživača, koja će, polazeći od 
jasmo omeđene biljne zajednice — šume, livade ili ka-
men jare:«1- obuhvatiti sva .pitanja, koja se na nju odmose 
i tako omogućiti ne samo njezino svestrano poznavanje, 
nego i njezino oiajiracaotnailnije askorišćiva/n je. To je 
uspjelo dosad tek jednim dijelom, aflfi mi ćemo nastojati* 
da se do kraja provede. 

Prva botanička istraživanja planinskog područja Risnjalka i Snježnika 
stara su već preko 100 godina. Brojni strani i domaći istraživači posjećivali 
su Gorski Kotar, pa su se uspinjali i na njegove najviše vrhove. Rezultate 
tih istraživanja prikazao je god. 18%. D, H i r e u CXXVI. knjizi »Rada 
jugoslavenske akademije« u Zagrebu. I kasnije privlačio je Gorski Kotar 
svojom zanimljivom florom i vegetacijom naše botaničare, koji su dopri-
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